3/22/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.4月5日在教會有受洗禮。若要參加洗禮者，請向林牧師或陳國強長老報名。中文堂受洗課訂於今日下午1:00-2:00舉行，地點在# 141教室。請弟兄姊妹邀請欲受洗的朋友參加。
3.教會將於 4月3日(星期五) 晚上7:30 舉行記念主耶穌受難的崇拜聚會(中英聯合) 並有聖餐，請預備心踴躍參加。4月5日早晨 7:30有復活節晨曦禮拜，禮拜後將有簡便早餐。9:30am有國語、粵語復活節崇拜，11:15pm 有英語復活節崇拜，三堂分別舉行。

3.我們將編印一個新的教會通訊錄， 只限於教會內部使用。如果您的資料沒有在現行的通訊錄中，或您需要更新您的聯繫資料，如地址或郵箱，請填寫一份通訊錄登記表，于4月15日之前電郵至raleighccc@gmail.com，標題: 教會通訊錄。通訊錄登記表格已經用電郵寄給您，也放在大堂桌上。如有任何問題，請發電郵siumanting@gmail.com 與丁少文執事聯繫。

4.感謝主帶領Jerry Miller 牧師於2013年8月1日來我們教會擔任青少年輔導牧師之職。Pastor Jerry目前的兩年聘約將於2015年7月31日期滿。教會議會一致推薦與他續約5年（2015年8月1日至2020年7月31日）。教會牧養團問答時間如下:(1）3月29日; 4月19日Jerry Miller 牧師做分享;(2）4月12、26日牧養團列席接受意見（Jerry Miller 牧師不參加)。問答時間都在下午1:00–2:30，祈禱室舉行。教會將於5月10日為此事召開會員大會，請大家代禱，一同來印證神的心意。弟兄姊妹若對續約有意見，請向長老們表達。

5.今年兒童暑期聖經夏令營 VBS將於6月29 –7 月3日舉行，主題是“JOURNEY OFF THE MAP”。歡迎三歲至小學五年級的小孩參加。今天開始接受報名，請有意參加VBS 的義工和家長們至大堂外VBS攤位領取報名表格或詢問，並請為各籌備事宜禱告。

6.第九屆洛麗華人基督教會籃球大賽正在積極籌劃當中。比賽日期如下：初級組4月19日，進階組4月26日。按照去年的辦法，比賽將以四對四、半場的方式舉行，時間是比賽日期當天下午1:30到5:30或6:00。您和您的球隊只能選擇參加初級組或進階組，不能同時報名兩組。我們希望讓初學者有機會發揮他們的潛力。我們鼓勵大家以小組為單位組隊報名。請將您球隊的球員名單送給林承勳弟兄(Peter Lin)，報名截止日期是4月17日。若有任何疑問，也請以電郵與Peter聯絡(chpeterlin@gmail.com)。預定的隊數有限，請及早報名！

7.北卡舊約釋經講座：傳道書尋真 － 慧眼看人生。講員是北美中華福音神學院院長、傑出華人舊約學者梁潔瓊博士。時間是4月10日7:30-9:00 pm (自由奉獻); 4月11日10:00am– 4:30pm ( 費用$25含午餐)，地點在本教會。大堂外桌上有簡介與報名表。欲知詳情，請聯絡林春騰牧師或詹其泰長老。

8.由於2月大雪，ESL的課程延至4月5日結束。如果您想繼續ESL課程，請向您現在的老師報名。另外，請向您的老師領取問卷調查表，或者電郵陳銘華弟兄eslinfo@raleighccc.org. 
9.基督僕人更新中心將於4月23-25日舉辦培訓退修會，主題是 "導師指引與門徒訓練"，講員是周功和牧師和郭振游教授。如要參加退修會和欲知詳情，請聯絡葉季港長老(www.clrcrenewal.org或919-847-2064;919-345-8949) 
10.3月28日下午2:00-4:00陳牧師將帶领“得人漁夫”培訓並講解“友誼福音聚餐”運作，敬請各位粤语弟兄姊妹踴躍參加。
青少年事工報告
1.青少年受洗課 - 定於3月27日(周五)6:30pm在139室舉行。復活節4月5日，教會將有受洗禮。如果你已經接受耶穌為你的救主並希望受洗，請盡快與Pastor Jerry聯繫。
2.M-Fuge需要成人輔導員 – 我們仍需1位弟兄和2位姊妹輔導員和青少年短宣隊從7月13-17日一起去Charleston ，SC。如果您可以參與，請和Pastor Jerry 聯繫。

3.三月份週五(7:30-9:30 pm)青少年聚會內容

  3月27日-“基督復活的重要性—第2部分”

4.青少年遊戲和運動日 – 定於3月28日週六，3:00-7:00pm在North Cary Park舉行。6:00pm 我們有Potluck晚餐，請準備您的拿手好菜與大家分享。青少年及青少年的父母歡迎一起參加。 
5.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。Tim持續運動並重回工作崗位。他的腫瘤科醫生決定不做進一步的切片檢查，因為會導致疤痕組織而影響他的活動。請在禱告中記念，希望神醫治的大能臨到他。
2.讚美主！ 葉師母蔡君茲上週一的CT掃描結果非常好，不需要再做任何化療。她現在可以專心休養，只需定期追蹤。
     請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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	3/29
	林春騰牧師
	陳家榮牧師
	Mr. Ryan Hutchinson


3/22/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2.There will be a Good Friday service at 7:30pm April 3rd, with communion in remembrance of our Lord, Jesus Christ. On April 5 at 7:30am there will be an Easter sunrise service. A light breakfast will be provided after the sunrise service. The Easter Sunday worship services and Baptism will be held at 11:15am.

3.The church is going to compile a new directory, for internal use only.   If your information is not in the current directory or you need to change your contact information (e.g. address or email), please fill out a Directory Registration Form, inputting your information via your computer, and email your information to raleighccc@gmail.com before April 15. The Directory Registration forms were sent to congregation registered emails and are also available in the lobby. If you have any questions please contact Raymond Ting siumanting@gmail.com.

4.Sunday Q&A sessions have been scheduled to voice your thoughts related to the contract renewal for Pastor Jerry Miller, our youth pastor since August 2013.  A congregational vote to extend a 5-year contract has been scheduled for May 10. Please avail yourself to come to one of the sessions and share your thoughts and concern.  You are also welcome to speak privately with one of the lay elders - Luke Chen, Don Hong or Shyi-Tai Jan - if you find this more convenient for you.

      Sessions with Pastor Jerry present:  March 29 and April 19

      Sessions without Pastor Jerry present:  April 12 and April 26

      All sessions will be held in the prayer room from 1-2pm.
5.This year's VBS will be held from June 29 to July 3.  The theme is “JOURNEY OFF THE MAP”.  VBS is for children from 3-year-olds to 5th graders. Registration starts today.  Please register in the lobby.  Volunteers can also sign up today.  If there are any questions or if you need any forms please go to the VBS booth in the lobby.  We covet your prayers for all aspects of our preparation.  

6.The 9th Annual RCCC Basketball Tournament is here!  The tournament will be held on successive weeks, with the JV (beginners) division competing on the THIRD Sunday of April (4/19) and the Varsity (advanced) division on the FOURTH Sunday of April (4/26).  Like last year, the tournament will be 4 versus 4 half court and last the entire afternoon (start 1:30 and last until 5:30 or 6). You and your team must choose to participate in either JV or Varsity. You CAN NOT have one team play in JV and have the same team play in Varsity. We are trying to promote beginners to actually have fun and not have to go against teams who can play at a varsity level. We also encourage you to form teams according to fellowship groups. PLEASE EMAIL YOUR TEAM ROSTERS TO PETER LIN ASAP at chpeterlin@gmail.com by April 17. Please email Peter if you have any questions. Slots will be limited so sign up fast! 

 7.To Our Daily Bread participants:  Thank you for aligning to and committing yourselves to seeing God's world through His Word.  Indeed His Word is a filter for our lives and a lamp for our feet and a light to our path.  To help us maintain our momentum in our daily reading a CONTEST has been created with bimonthly quizzes totalling six for the year.  There will be rewards at the end of the year for those that persevered.  The quiz is posted on the church website.  Please access it at http://www.raleighccc.org/main/?p=1185, or get a hard copy on the table in the foyer.  Please return the completed quiz to Pastor Jerry. 
Youth

1.Youth Baptism Class—There will be a baptism class on this Friday, March 27,at 6:30 p.m. in Room 139 for those who were not able to attend the class on this past Friday, March 20.  We will have baptism on Easter Sunday, April 5.

2.Youth Games and Sports Day—Join us on this Saturday, March 28, from 3:00-7:00 p.m. at North Cary Park for a great time of fun and fellowship.  At 6 p.m., we will have a potluck dinner - so plan on bringing a dish to share. Waiver forms required. Parents are welcome.
3.M-Fuge Chaperones—One adult male chaperone and  two female adult chaperones are still needed for this summer's youth mission trip, which will be July 13-17, in Charleston, SC.  If interested, see Pastor Jerry today.

4.Friday Youth Group Schedule for March
    "How to Develop a Christian Worldview" Series

    March 27 - "Five Facts About Jesus' Resurrection"

    (Our Friday Youth Group meets each Friday from 7:30-9:30 p.m.)

5.2015 Senior Banquet—Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. - All tickets are now $8.  Contact Ariel Chien to purchase a ticket. 
Remember in Prayers
1.Tim continues working on daily exercise and handling his office work well. His oncologist decided not to perform biopsy since it will cause scar tissue that would hinder his other activities to stay fit and healthy. Please pray for God's healing power lay upon Tim.

2.Matilda went to see her oncologist after her CT scan on Monday.  The doctor said her CT scan results were very good:  No evidence of disease.  She is in remission now and has to return for check up every 3 months.  She can now concentrate on recuperating instead of chemo.  Praise the Lord!

Upcoming Sermons 
	3/29 Open                                Mr.Ryan Hutchinson                    


